

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelseprotokoll 2022-05-10

### Signerat text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande  
Namn: 2022-05-10 Styrelseprotokoll.pdf  
Storlek: 765863 byte  
Hashvärde SHA256:  
429c21c389aa99f31c354f40d86e1ac832043a53cbc275bccc133bf1ad6f7cef

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 4:

**AGNES THORLAKSDOTTIR**

Signerat med BankID 2022-06-13 23:47 Ref: 0199c689-03cf-46b5-b20d-32ddd66e84e1

**URBAN PRYTZ**

Signerat med BankID 2022-06-13 23:23 Ref: c5e38d88-5e59-4d88-91a3-8504ce2e4e20

**ANNA-LENA FUGELSTAD**

Signerat med BankID 2022-06-13 22:49 Ref: 8fd28ebc-7eb0-44db-bf16-45f106f9054c

**Lars Olof Lennart Carlén**

Signerat med BankID 2022-06-13 19:03 Ref: a15214c6-4261-4ef5-b142-f11d22aa3e03



## Protokoll styrelsemöte 2022-05-10

**Närvarande:**Lars-Olof Carlén, Sara Nordin, Agnes Thorlaksdottir, Anne Weiefors, Michael Bloom, Urban Prytz, Nathalia Omré, Anna-Lena Fugelstad, Katleen Berggreen, Taru Ylikylä, Karolin Haglund f

**Anmält förhinder:** Inte anmält förhinder: -

### **§65 Mötets öppnande**

Ordförande Lars-Olof Öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

### **§66 Godkännande av dagordning**

### **§67 Val av protokollförare**

Anna-Lena Fugelstad valdes till protokollförare.

### **§68 Val av protokolljusterare**

Urban Prytz valdes till att justera protokollet.

### **§69 Genomgång av föregående mötesprotokoll**

Protokollet gicks igenom och styrelsen beslöt att i fortsättningen ha en fast punkt från Utställningskommittéen . Sedan lades protokollet till handlingarna.

### **§70 Ekonomisk rapport**

Resultat-och balans rapport gicks igenom. Konstaterades att ekonomin är god. Ordförande rapporterade att Klubben nu bytt bank till SEB.

### **§71 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:**

**Ordförande:** Meddelar att han inte har något att ta upp.

**Vice ordförande:**

Vice ordförande meddelar att hon inte har något att ta upp.

**Sekreterare:**

Sekreteraren påminner alla om att läsa all mail som skickas ut. Om inte så sker, är inte alla uppdaterade på allt.

**Kassör:** -

### **Rasklubbsrådgivningskommittén:**

Urban P Rapporterar at en av våra rasklubbar har problem som de kontaktat honom om. En klubb anser att de skall ha svar på frågor till sin klubb, inom max 6 dagar. Urban P rapporterar också att det blir lätt osämja i klubbar, när deras RAS dokument skall upprättas.

Urban meddelar också om sitt arbete med raslubbarna.

### **Avelskommittén:**

Tillfrågade Julia Hierner och Lise-Lotte Persson har tackat ja till att ingå i avels kommitteen som adjungerade.

Konstaterades att en konferens om de brakycefala raserna bör hållas. Beslutades att en budget för detta bör upprättas.

### **Domarkommittén:**

Svar har inkommit från alla tillfrågade klubbar angående domare Nina Lönnhammar Anderssons ansökan om att utöka sitt rasregister. En klubb reserverar sig med ett mycket generellt negativt svar. Beslutar att sekreteraren meddelar SKK Ulrika Henriksson samt Nina Lönnhammar Andersson.

### **Utställningskommittén:**

Information om utställningen i Skara. Styrelsen kan konstatera att det "flöt på bra" trots all brister i kommunikationen från Länsklubben.

Utställnings ansvarige Michael Bloom uppdras att sammanställa en lista med de punkter som inte var enligt de bestämmelser, SDHK hade med länsklubben. Denna lista skall sedan skyndsamt tillsändas ordförande som kontaktar ordförande i länsklubben.

Styrelsen beslöt att 4 stycken partytält för max 1000:- / styck skall inköpas. Michael Bloom uppdras att göra detta, samt se till att de levereras till Kenneth.

Fråga har inkommit från Mopsorden om att anordna ett samarrangemang angående utställning. Klubben önskar ett kostnadsförslag på ett sådant samarrangemang.. Michael Bloom uppdras att svara.

Diskussion angående samarbetsavtalet med de klubbar som skall hjälpa till på våra utställningar. Beslutades att ett nytt kontrakt ska tas fram utav Michael Bloom och Stefan Harde. Där ska det tydligt framgå att det är samarbetsklubben som skall hämta och lämna domaren vid sin närmsta destination till utställningen det gäller. I detta kontrakt skall också tydligt framgå att samarrangerande klubb står för fotograf på våra utställningar.

Information från utställningsansvarig angående utställningen den 2/7-2022 i Eskilstuna. Pga. En teknisk miss har inte Vilsta bokats det datumet. Styrelsen diskuterar hur vi kan lösa detta. Tips inkom fr, Agnes T.om Motorgården i Enköping istället.

Sekreterare A-L F tar kontaktat Vilsta utan framgång.

Beslut togs att Michael Bloom ombesörjer frakt av utställningssakerna i Luleå. Ansvarig på sportanläggningen kontaktas för att bestämma vikt och frakt.

Styrelsen önskar utställningsbudgets att ta ställning till.

### **Arbetsgruppen för domarkonferens 2024:**

Agnes T och Vice ordförande arbetar vidare med arbetet inför denna domarkonferens.

### **PR- info-IT**

Diskussion och information om vad som är önskvärt på våra utställningar.

Fotopodium

Bilder så fort det är möjligt ut på FB.

Vi bör ha en speaker, beslöt att tillfråga ngn av domarna eller kunnig ringsekreterare på varje utställning om att vara vår speaker.

Styrelsen beslöt att köpa in en portabel högtalaranläggning för max 3000:- köps in för detta ändamål. Ljudanläggningen skall levereras till Kenneth.

Diskussion om ev blomarrangemang vid placeringsskyltarna på våra utställningar. Förslag kontrolleras.

Diskussion angående loggan och att få med även Boston Terrier när de ansluter till raskubbarna i SDHK 1 Juli. Beslut togs att kontakt tas med företaget som gjorde den nuvarande loggan skall kontaktas, för att utreda om det går att få in en bild på Boston terrier i loggan.

Beslut togs att ta kontakt med tidigare sekreterare Lotten angående uppgifter om företagets kontakt uppgifter.

Nathalie informerar om att offert har inkommit från Original företaget på Vet.Bed för att få Vetbeds tillverkade med SDHK loggan. Priset innebär 60 meter på 150 cm bredd.

Styrelsen beslutar att köpa n detta då den nya loggan är klar (med Boston terrier)

Nathalie informerar också att Sveland vill bli sponsorer åt SDHK. De begär dock ytterligare tid för att utforma ett förslag och kontrakt. Styrelsen uppdrog till Nathalie och ordförande att träffa med dem och signera så snart detta är klart.

Nathalie informerar också om Facebook live sändningar. Nathalie har kontaktat Ante Lucín , Kroatien angående hans livesändningar , och hans pris samt tekniker. Priserna diskuterades. Kostnad initialt är 2860 :- , samt drygt 1500:- / avsnitt .

Förslag ges på att ge en live föreläsning av tex. Patric Ragnarsson om sommarens faror.

Styrelsen beslöt att ta ett beslut på nästa styrelsemöte.

Styrelsen beslöt att ett "ansiktslyft" av hemsidan bör göras. Ett förslag uppkom att titta på Terrierklubbens nya hemsida , som är mycket fin. Styrelsen beslöt att uppdra till Nathalie att börja bygga på en ny hemsida.

## §72 AU Ärenden

1. Michael & Anna-Lena ska ha inloggning still SDHKs konto " i SKKs utställnings administration. Styrelsen fastslog detta beslut.
2. Då Högbo utställningen inte var ansökt 2023, beslöt AU om att flytta Luleå till Högbo, då vi fick lägga till en utställning till. Styrelsen fastslog detta beslut.
3. Michael kontokorts gräns höjs till 15` Styrelsen fastslog detta beslut.
4. Införskaffande av ny sekreterardator, då den gamla var för sjuk för att kunna räddas. Max kostnad 6000: - Styrelsen fastslog detta beslut.

## § 73 Inkommande ärenden

1. Domarkommittén  
Förslag har inkommit på "Nya" Nya domare att ta upp på SDHK listan :  
Alison Price-  
Lionel Prouve-  
Michael West-  
Frank Kane –St. Britanien  
Evelyn Hurley- Irland  
Michael Leonard – Irland  
Louis Wilson – Irland  
Guillaume Marie Tytgat- Frankrike  
Jean-Jacque Dupas – Frankrike  
Styrelsen beslöt att ta upp alla dessa förslag på listan .
2. Inköp av nya tält. Se Ovan
3. Från Agnes, Ny IT- Miljö. Se Ovan
4. Fråga från Utställningskommittén: Ras klubbar anordna utställning efter SDHK samma dag.  
Samt kostnader i sådana fall.  
Utrustningen är SDHK's, Det är upp till varje rasklubb att förhandla med Kenneth och länsklubb om kostnaderna.
5. Fråga angående ev. Frakt av utställnings saker från Luleå. Se ovan
6. Fråga från Utställningskommittén anskaffande av telefon för att kunna Swisha te.x domare.  
Inget swish från SDHK.  
Samt ev. Inköp av mindre högtalaranläggning.  
Se beslut ovan.

## §74 Utgående ärenden

Inga utåtgående ärenden

## §75 Övriga ärenden

Inga övriga ärenden

## § 76 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook:

Sponsring avta är på gång

## §77Nästa möte:

Styrelsen beslöt att hålla mötena den andre tisdagen varje månad, då blir följaktligen nästa möte den 7/6 klockan 19.00. Sekreteraren kallar.

## §78 Mötets avslutande

Ordförande Lars –Olof Carlén tackade alla för mötet och förklarade mötet för avslutat.

Lars-Olof Carlén

Ordförande

Anna-Lena Fugelstad

Vid protokollet

Urban Prytz

Justerare